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Zúčastněné firmy
108

Návštěvnost
31 400

Výstavní plocha celkem
18 793 m2



Jubilejní dvacátý 
Caravaning Brno 
slavil úspěch.

Dvacátý ročník veletrhu Caravaning byl důstojnou oslavou 
a přehlídkou nejnovějších trendů, které současný trh obytných 
vozů, karavanů a příslušenství nabízí. 

Během čtyř dnů se ve třech halách představilo 108 vystavovatelů, 
kteří přivezli renomované značky světové i tuzemské produkce. 
K vidění byly novinky, co se týče technologií, designu i samotných 
materiálů. Velký progres byl vidět i v segmentu off-road přívěsů 
a příslušenství, který oslovuje nejen dobrodružné cestovatele, ale 
také běžné karavanisty. Vystavovatelé se předháněli v nabídce 
toho nejlepšího, co dnes na trhu existuje. 
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Řada exponátů měla na veletrhu premiéru, představily se 
značky s mnohaletou tradicí i zcela nové firmy a start-upy. 

Samozřejmě nemohl chybět ani oblíbený bazar karavanů, 
kde si zájemci vybírali ze stovky vozidel za příznivější ceny. 

Když k tomu přičteme bohaté příslušenství pro kempování 
a naprosto vyčerpávající doprovodný program plný 
přednášek, besed, tipů na výlety a poradenství, pak se nelze 
divit, že veletrh přilákal 31 400 návštěvníků.
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https://youtu.be/-Ynr3_hzijo


Veletrh je jedna velká inspirace

Na veletrhu byli také srdcaři, kteří tento styl cestování 
propagují všude, kudy chodí – novinář a cestovatel Pepa 
Vrtal alias Fotr na Tripu, moderátorka Monika Leová 
Košínová nebo motorkář Igor Brezovar. „Veletrh je jedna 
velká inspirace pro všechny, kteří mají otázky, čím a jak 
cestovat. Tady tu odpověď najdou, protože se dá cestovat 
levně, za pár korun i draze za spoustu peněz. Za mě je to 
jedna z nejlepších akcí, na které jsem kdy byl,” zhodnotil 
Pepa Vrtal, kterému na stánku pomáhala celá jeho početná 
rodina. 

Do Brna zavítaly další známé osobnosti, podívat se 
i nakoupit přijeli herec Lukáš Langmajer, sestra Simony 
Krainové Yvona Maléřová Krainová, miss Nikol 
Švantnerová a moderátorka Marta Ondráčková.
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https://youtu.be/NQTNfP-_Yr8


Karavaning v Česku stále zažívá boom

„Karavaning je stále na vzestupu. Ročně se prodá 2 000 nových 
karavanů nebo obytných vozů a za posledních 10 let se zvedl jejich 
počet téměř na čtyřnásobek,“ potvrzuje stoupající trend v oboru Jan 
Bordovský, předseda Asociace kempování a karavaningu, z.s. (AKK ČR). 

V současné době je registrovaných zhruba 70 000 vozů či karavanů 
a přičteme-li k tomu více než 30 000 po domácku vyrobených 
vestaveb, pak jsme na sto tisících. Co však podle předsedy chybí, je 
potřebná infrastruktura. Kempování má přitom u nás dlouholetou tradici, 
vždyť AKK ČR, která je tradičním partnerem veletrhu, byla založena už 
před 90 lety. „Karavany dnes už neplní jen funkci cestování pro starší 
movité majitele, ale často jsou využívány jako zázemí pro sportovce 
nebo majitele zvířat na výstavách. S tím, jak mládne cílová skupina, roste 
poptávka v segmentu minikaravanů, střešních stanů a univerzálních 
multifunkčních řešení,“ doplnil Jan Bordovský. I z toho důvodu byl dán 
letos větší prostor pro segment off-road a adventure v nové hale G1. 
A ukázalo se to jako krok správným směrem.

České i světové premiéry

Letošní ročník byl na novinky opravdu pestrý a objevovaly se ve všech 
třech pavilonech. Jednou z nich byl třeba francouzský obytný vůz, který 
záměrně nesl ve svém názvu jméno českého města Ostrava. 

K vidění byly také stále kompaktnější obytné vestavby, a to jak 
v klasických dodávkách, tak stále častěji na podvozcích s náhonem  
4 x 4. Některé z nich si co do interiéru a ceny nezadaly s luxusní jachtou, 
jiné nabízely cenově dostupný standard a nabídka uspokojila i šikovné 
kutily, kteří si vestavby doladili po svém. 

Objevily se nové značky velkých i malých obytných přívěsů, nechyběl 
také nejlehčí minipřívěs váhové kategorie do 123 kg pro milovníky 
veteránů. Čeští výrobci dokázali svoji konkurenceschopnost a nabídli 
špičkové produkty – ať už šlo o první terénní elektromobil 4 x 4, 
minicampery, vestavby, střešní stany či pick-upové nástavby ze 
sklolaminátu.  Velkým tématem byla opět energetická nezávislost, 
na výstavě byly k mání veškeré komponenty od bateriových stanic, přes 
solární panely až po první přenosnou lednici 3 v 1.
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Bohatý program pro celou rodinu

Ve spolupráci s partnery byl připraven bohatý doprovodný 
program a pódia v halách P a G1 byla v neustálém obležení 
návštěvníků. Cestovatelské besedy střídaly praktické rady a mezi 
hosty byla řada zajímavých osobností. 

O program se postarali Jan Bordovský z AKK ČR a novinář 
a cestovatel Tomáš Málek, který tráví se svojí rodinou v obytné 
dodávce devět měsíců v roce. Velkému zájmu se těšila také 
Adventure Village, tedy vesnička dobrodružství v hale G1, kde byl 
pro děti vystavovatelů a návštěvníků připraven i tematický hrací 
koutek. 

K dobré atmosféře přispěl také Caravan Park, kde našli útočiště 
všichni, kteří chtěli strávit pobyt na výstavišti stylově – v obytném 
voze. Shrnuto a podtrženo, na výstavě Caravaning Brno to po celé 
čtyři dny skutečně žilo.

Veletrhy GO a REGIONTOUR potěšily cestovatele

Souběžně se konaly veletrhy cestovního ruchu GO a REGIONTOUR 
s nabídkou zájezdů cestovních kanceláří, oblíbených destinací a výletních 
cílů. Návštěvníci si přicházeli vybrat zájezdy na celý rok, jak zimní lyžařské, 
tak letní k moři a kratší či delší poznávací. Mnohé cestovní kanceláře 
nabízely veletržní slevy, ale návštěvníci oceňovali hlavně možnost osobně 
se setkat s odborníky a poradit se s nimi o výběru dovolené. Velký zájem 
byl o interaktivní expozice regionů s ukázkami starých řemesel, živou 
hudbou nebo ochutnávkami lokálních specialit. Vystavovalo několik 
krajů z Čech, Moravy i Slovenska, stejně jako města, lázeňské resorty 
a jednotliví poskytovatelé služeb. Na výstavišti se uskutečnil také 27. ročník 
cestovatelského festivalu GO Kamera s desítkami přednášek zajímavých 
osobností od lékaře Tomáše Šebka až po fotografa a cestovatele Jiřího 
Kolbabu.

2.– 5. 11. 2023
VÝSTAVIŠTĚ BRNO

https://youtu.be/nYZpXbdmW4M


2.– 5. 11. 2023
VÝSTAVIŠTĚ BRNO

Josef Vrtal
Fotr na Tripu, ambasador výstavy

Veletrh je jedna velká inspirace pro všechny, kteří 
mají otázky, čím a jak cestovat. Tady tu odpověď 
najdou, protože se dá cestovat levně, za pár 
korun i draze za spoustu peněz. Za mě je to jedna 
z nejlepších akcí, na které jsem kdy byl. Jen já jsem 
ten veletrh skoro vůbec neviděl, protože jsme se 
nedostali z našeho stánku, díky tomu, že tu bylo tolik 
lidí zajímajících se o naši cestu. 

Jan Bordovský
Asociace kempování a karavaningu v ČR

Pro nás je tento ročník opět zlomový po těch dvaceti 
letech, díky třetí hale jsme odstartovali novou etapu 
veletrhu Caravaning. Na druhou stranu bude velká 
výzva ty tři haly udržet. Sám za sebe bych se rád více 
zaměřil na rodiny s dětmi, připravit třeba program 
pro děti, protože těch je tady hodně a nemají tady 
moc vyžití. Jinak z hlediska návštěvnosti, skladby 
návštěvníků a celkově té nálady mezi lidmi a vztahy 
mezi vystavovateli je to letos velice příjemná událost.

Lorena Turri
WINGAMM (AZ servis)

Jsem v Brně poprvé, a tak velkou skvělou show jsem 
nečekala. Haly jsou neustále přeplněné lidmi. Pro 
nás je tento trh velmi důležitý, protože expandujeme 
po celé Evropě. Navštívili jsme všechny výstavy 
v Evropě, ve Velké Británii, Německu, Švýcarsku 
a máme spoustu nových zákazníků. Stejný pocit mám 
tady v Brně.

Jaroslav Vavera
Časopis Caravan

Veletrhu pomohlo rozšíření do tří hal a rozlišení 
druhů techniky, ale i příslušenství, stanů a dalších 
modelů do vestaveb. Karavaning je pořád trend, lidé 
cestovat chtějí, ale dnešní návštěvník trochu více 
přemýšlí, protože zejména střední třída má hlouběji 
do kapsy.

Jan Vážný
Tent4rent

Jsme jako vždy spokojeni a rádi se vracíme 
na jižní Moravu, je to opět pěkné ukončení sezóny. 
V podstatě si na veletrhu s klienty řekneme, kde 
jsme jezdili, jak se nám tam líbilo a máme
i zpětné vazby na naše produkty.

Igor Brezovar
cestovatel

Celý svůj život navštěvuji veletrhy, ať už to bylo 
stavebnictví, strojírenství, anebo karavany. Musím 
říct, že jsem dlouho nezažil takovou návštěvnost, 
jako je v těchto dnech na veletrhu Caravaning.  Jsem 
z toho nadšený, lidi chtějí vidět a taky si sáhnout 
na vozidla, na stany, na věci. Není to jen o internetu 
nebo o digitálním životě. A musím se pochlubit, že 
dlouho jsem neprodal tolik knížek za jeden den. Je 
vidět, že lidé jsou hladoví po cestování, osobním 
kontaktu, podpisu, potřesení rukou. Doufám, že 
veletrhy zůstanou atraktivní navždy. 

Sandra Jiras
Backi Adventure (Adventure Village)

Návštěvnost byla neuvěřitelná, chodilo spoustu 
zájemců a častokrát se během dne vraceli. Máme 
také zákazníky, kteří se vrátili i druhý den. Za nás 
byl tenhle ročník úplně super a co se týče naší chill 
zóny, ta doslova praskala ve švech. Tvořily se fronty 
na autíčka, dětský koutek byl využitý na maximum, 
kávovar se nezastavil, prosecco teklo a myslím, že 
jsme vytvořili úplně skvělou atmosféru a že si to 
všichni užívali, jak prodejci, tak návštěvníci.

Martin Veselý
MW Motors

Letos jsme byli na výstavě poprvé, co se týče 
karavaningu. Potěšilo nás, že tady bylo docela dost 
lidí, obdrželi jsme i hodně pochval. Zákazníci byli 
mile překvapeni, že jsme český výrobce z Plzně 
a prodáváme kvalitní české výrobky, které míří 
do Evropy.

Aneta Skopalová
4camping

Letos se nejvíce prodávaly doplňkové věci, nádobí 
a skleničky, méně se prodával nábytek. Z hlediska 
počtu lidí byl zájem dostatečný, ptali se i na naše 
webové stránky, kde si objednávali další věci.

Kristián Holzbecher
Camping World Neugebauer

Veletrh v Brně je vždycky moc fajn, bylo poměrně 
hodně i reálných zákazníků, takže naše hodnocení 
je hodně pozitivní. Nesmím pominout organizaci 
veletrhu, protože ta je tady vždy skvělá.

Tomáš Brabec
KARAVANYPRO

Líbí se mi, že je letos výstava větší, ve třech halách. 
Lidí bylo opravdu hodně, celé čtyři dny jsme se 
nezastavili. Takže letos hodnotím veletrh velice 
pozitivně. Navíc jsem už tradičně tady v Brně 
nadšený z organizace, za mě velká spokojenost.

Jan Myslil
Camping City

Jsme velice spokojeni s letošní výstavou, loni jsme tady 
nebyli, tak nás to o to více těší. Jsme opravdu nadšení, 
protože jsme prodali spoustu aut, máme i hodně 
zákazníků, kteří přijdou za námi na pobočku. Organizace 
je tady perfektní, krásně se povedlo i městečko pro lidi, 
kteří přijeli s obytňákem. Samé superlativy.

Petr Nikodém
CARAVAN METROPOL

Už jen počtem lidí, kteří tady prošli, je tento veletrh 
skvělý. Máme hodně vážných zájemců nejen z České 
republiky, ale i ze Slovenské republiky, na které 
my z Prahy máme trochu horší dosah. Za nás velká 
spokojenost, vypadá to, že několik kusů prodáme 
rovnou na veletrhu a další se chystají na koupi 
v následujících měsících.

Petr Šustal
MS Camper

Je to tady skvělé, líbí se mi uspořádání, má to tady 
atmosféru, která se jinde nevidí. Jsme tady třetí 
rok a moc rádi se vracíme, takže se už teď těšíme 
na příští rok. Návštěvnost za nás byla hodně dobrá.

ŘEKLI O VELETRHU



Zdeněk Klír
MEVA-TEC

Veletrh je hodně povedený, je tady velká 
návštěvnost. Letos jsme představovali novinky 
a zájem o ně je velký. I na stánku máme pořád 
spoustu lidí, takže se nenudíme. V sobotu to bylo 
úplně neuvěřitelné, nazval bych to jako mazec. 
Máme i velkou tržbu za celé čtyři dny, takže to vše 
naplnilo naše očekávání. Ostatně jako každý rok.

Oskar Přikryl
Auto Moto Přikryl

Na veletrhu se nám moc líbilo. Mám pocit, že letošní 
návštěvnost je za těch patnáct let, co tady jezdíme, 
největší. Naše expozice je prodejní a opravdu jsme 
toho hodně prodali. Vždycky na konci veletrhu říkám, 
že už to bylo naposledy, protože je to náročné, ale 
už teď vím, že příště přijedeme taky.

Peter Melichárek
Hotovky z plechovky

Moc se nám tady líbilo, je tady hodně zákazníků, 
návštěvníků, vystavovatelů. Celý veletrh je velice 
hezky zorganizovaný. Jsme hodně spokojení.

Petr Tesner
Caravan Centrum Pardubice

V Brně se nám vždycky líbí moc, ohlas na celý 
veletrh je veskrze pozitivní i když ta návštěvnost 
ve čtvrtek a v pátek nebyla taková, jak jsme čekali. 
Ale sobota a neděle to naprosto vynahradila. Příště 
přijedeme stoprocentně taky.

Jiří Gabrhelík
KRS

Letošní výstava byla jubilejní dvacátá, takže možná 
i díky tomu přišel rekordní počet návštěvníků. Sobota 
byla opravdu „Václavák“, máme hodně dotazů jak 
na servis, tak na prodej, takže my jsme spokojení. 
A hlavně lidi byli spokojení, viděli u nás spoustu aut 
a novinek. Příště určitě přijdeme zase.

Petra Čapková
KaravanTravel

Chtěli bychom Brnu poděkovat, že dělá takový 
veletrh, moc rádi jsme se opět zúčastnili. Lidem se 
naše auta líbí a věříme, že se k nám budou vracet. 
Návštěvnost byla pro nás optimální
a těšíme se na příští rok.

Hana Blažejová
MARVAN

My jsme úplně nadšení, zájem návštěvníků nás 
hodně překvapil, v podstatě jsme se nezastavili 
všechny čtyři dny. Máme ohromnou radost, že se 
to lidem líbí, máme spoustu pozitivních reakcí. 
Doufáme, že to, co jsme vytvořili, bude budoucnost 
vestaveb a že se to rozšíří po celé České republice 
a doufáme, že i po Evropě.

Miloslav Kárný
AZ SERVIS

S návštěvností jsme letos spokojení nadmíru, 
obzvláště v sobotu byla opravdu veliká, byli jsme 
nadšení, kolik lidí nás navštívilo. Doufáme, že i příští 
rok se zúčastníme.

Martin Bazala
BOXTAN

Jsme tady poprvé a jsme nadšení nejen ze skvělé 
zpětné vazby od zákazníků, ale také z možnosti 
osobně se setkat s kolegy z branže. To je pro naši 
začínající firmu hodně důležité. Návštěvnost je skvělá 
a těšíme se na příští rok.

Martin Pavelec
Egoé

My jsme byli připraveni na vlažnější čtvrteční začátek, 
ale byl to normálně ostrý start a pokračoval i v pátek. 
Sobota byla vlastně celodenní úprk, nestihli jsme se 
ani najíst. Lidí bylo extrémně moc a jsem velmi rád, 
že jsme na stánku byli čtyři. A nejde jen o počet lidí, 
ale zájem byl hodně konkrétní. Hodně se nám líbí 
i Adventure Hall, to oddělení od velkých obytných 
aut, protože lidi, kteří mají zájem o tento sortiment, 
nebloudí po halách, ale jdou na jisto.

Jaroslav Kolomazníček
Caravan plus s.r.o.

Řekl bych, že jsme byli úspěšní, když pominu, že už 
jsme dost unavení, jsou to úspěšné dny. Pro naši 
společnost je Caravaning Brno stěžejní. Je pro nás 
velkým přínosem, je to v podstatě jediná možnost, 
kdy můžeme ukázat, co jako firma nabízíme a ukázat, 
co všechno máme. Příštího ročníku se určitě 
účastníme minimálně ve stejné sestavě.

Aleš Marek
AUTO-BAYER, s.r.o.

S návštěvností jsme byli velice spokojení, protože 
jsme splnili náš interní cíl. Prodali jsme tolik aut, kolik 
jsme potřebovali a máme velice kladný zákaznický 
ohlas.
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